
Protokoll 
 
 

Ordinært årsmøte i Gropmarkas Venner – det FJERDE i interessegruppens historie.  
 
 

Tid:  Torsdag 8. mai 2025 kl. 18.00 – 20.30 (frigjøringsdagen) 
 

Sted:  Home Hotel Hammer, Lillehammer  
 

Tilstede: 63 stemmeberettigede personer  
   6 uten stemmerett (det var åpnet for observatører) 
 

Referent: Ivar Ringen  
 
 

Årsmelding Gropmarkas Venner 2024 vedlegges protokollen. 
 

Styreleder Ivar Ringen ønsket velkommen til årsmøtet i Gropmarkas Venner. 
 

Vedtektene foreskriver at årsmøtet skal holdes hvert år innen utgangen av mars  
måned. Det ble opplyst at utsettelsen var gjort av praktiske hensyn i forbindelse med  
politisk sluttbehandling av «Områdeplan Nordseter», først i plan- og miljøutvalget  
20. mars og kommunestyret 27. mars 2025. Vårt årsmøte var kunngjort til 20. mars.  
Utsettelsen ble kunngjort 12. mars, og omberammet årsmøte 27. mars 2025.  
 
 

1 KONSTITUERING 
Forslag til dagsorden ble enstemmig godkjent 
Audun Tron ble valgt til årsmøtets ordstyrer 
Ivar Ringen ble valgt til årsmøtets referent 
Gyda Austin og Frode Finne ble valgt til tellekorps 
Oddveig Aasen Bakken og Tom Ericsen ble valgt til å underskrive protokollen. 
  

Klubben til Gropmarkas Venner – en ugle i bøk – skal alltid oppbevares av 
valgt styreleder. 

 
 

2 ÅRSMELDING 
Vedlagte årsmelding ble enstemmig godkjent. 

 
 

3 REGNSKAP 
Gropmarkas Venner hadde en brutto omsetning på 164.825 kroner i 2024, 
med et overskudd på 2.248 kroner. Det er foretatt en nedskriving av ikke 
omsettelige varer på 24.164 kroner. 
Ordstyrer leste kontrollkomitéens meddelelse til årsmøtet som ikke hadde 
noen merknader til regnskapet, og anbefalte det godkjent. 
Framlagt regnskap ble enstemmig godkjent. 
 

Gropmarkas Venner ga 5.000 kroner til TV-aksjonen i år hvor pengene gikk til 
Barnekreftforeningen som skal bygge hus for familier med alvorlige syke barn. 
  
Gropmarkas Venner ga 2.500 kroner i støtte til Nordseter fjellkirke. 
 
 



4 INNKOMNE FORSLAG 
Styret i Gropmarkas Venner tilrår en vedtektsendring innen § 12 –  
Oppløsning, - siste avsnitt:  
  

Eiendeler omsettes, og økonomiske midler deles likt mellom de som kjører  
1-sporsløypene i nærmarka vår, og Lillehammer Røde Kors Hjelpekorps. 
Disse midlene skal øremerkes vedlikehold av nødbua på Nevelfjellet. 
 

Styret tilrår slik endring: 
Eiendeler omsettes, og økonomiske midler tildeles de som styret tilrår og 
årsmøtet vedtar, - primært innenfor en aktivitet/organisasjon som ligger nært 
opp til formålet med interessegruppa Gropmarkas Venner. 
 

Begrunnelse: 
Tilrådd endring er av formell karakter, ved at nåværende vedtekter for 
Gropmarkas Venner innehar bestemmelser knyttet til avhending av sluttmidler 
ved nedlegging av interessegruppa, som er i strid med bestemmelser om at 
slik tildeling ikke kan gis til enkeltpersoner eller foreninger som ikke har  
organisasjonsnummer og er registrert i Brønnøysundregisteret. 
 

1-sporsløypene kjøres opp på ildsjelsbasis uten noen form for godtgjøring 
utenom et årlig mindre tilskudd fra Gropmarkas Venner til dekning av faktiske 
utgifter, men ikke tilstrekkelig til å kunne oppfattes som betaling for innsatsen 
og brukt tid. 1-sporsløypene er i vår ånd og sikrer de gode opplevelsene 
gjennom marka på enklest mulig vis, men er som nevnt ovenfor ikke registrert 
i Brønnøysundregisteret og har slik sett ikke eget organisasjonsnummer. 
 

I tillegg har Gropmarkas Venner gjennom sitt initiativ til opprusting av Nødbua, 
- administreringen, dugnadsinnsatsen, all hjelp ellers og ikke minst bidragene 
fra lokalt næringsliv, - og et fantastisk sluttresultat inne som ute, - i seg selv 
gitt en verdifull gave til fellesskapet og Lillehammer Røde Kors hjelpekorps, 
som i tillegg har gitt utrykk for at de ønsker en mer uavhengig rolle i sitt videre 
arbeide, så også i forhold til nødbua. Dette ønsker vi å respektere. 

 
 

5 KONTINGENT 2026 
Kroner 100 per medlem ble vedtatt som årskontingent i Gropmarkas Venner. 
 
 

6 BUDSJETT 
Det ble presentert et nullbudsjett med driftsinntekter og kostander på 100.000 
kroner. Gropmarkas Venner skal ha en sunn og god økonomi, og bruk av 
midler skal alltid relateres til formålet med foreningen. Budsjett for 2025 ble 
enstemmig godkjent. 
 

 

7 VALG 
Dette styret ble valgt ved akklamasjon:  

Funksjon Navn Funksjonstid Valgt for tid 
Styreleder (gjenvalg) Ivar Ringen 2025-2026 1 år 

Styremedlem (ny) Geir Øyvind Sveen 2025-2027 2 år 

Styremedlem (gjenvalg) Bernt M. Tordhol 2025-2026 1 år 

Varamedlem (gjenvalg) Trine Rasmussen 2025-2026 1 år 

Kontrollkomité (ny) Hanne Karin D Marum 2025-2026 1 år 

Kontrollkomité (ny) Roar Halvorsen 2025-2026         1 år 



 
      8 AVSLUTNING 

Ordstyrer leste avslutningen i årsmeldingen. 
Styrelederen takket for oppslutningen og hevet årsmøtet. 

 
 

MARKERING AV FRIGJØRINGSDAGEN 
Kjell Stenberg; kunnskapsrik og en strålende formidler med kåseri om krigsårene, og 
Iva Thorarinsdotter med vakker sang – respektfullt og verdig – laget dette til en 
lærerik og beveget stund for oss. Alle reiste seg under framføringen av tre vers av 
nasjonalsangen: JA VI ELSKER. 
 
 

MEDLEMSMØTE 
Aksel Hagen innledet avslutningsvis med overskriften: Hva vil vi med Gropmarkas 
Venner framover, og hva bør eller kan være framtida for interessegruppen? 
 

Det ble pekt på oppfølging av Nordseterplanen, stedfestelse av Fjellgrensa på 
Nordseter, og sørge for stedfestelse for Markagrensa når dette kommer opp til 
behandling i forbindelse med kommuneplanens arealdel. Det er viktig å ha et våkent 
øye med Sjøseterlia.  
 

Konklusjon: Medlemmene var tydelig på at det viktige og gode arbeidet må fortsette. 
 
 

Noen gjeve uttrekkspremier og servering inngikk også i møtekvelden. 
 
 

Home Hotel Hammer i Lillehammer ordnet med møtelokaler og kaffe, og Granums 
Bakeri laget bløtkake. 
 
 

Lillehammer, 8. mai 2025 
 
          
 

_______________________          _____________________      _________________ 
 Oddveig Aasen Bakken          Tom Ericsen                            Audun Tron        
  
 


